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Abstract (en)
The headlamp has a reflector (10), the vertical and horizontal meridian sections (11, 12) of which are higher-order intersection curves, and a
diaphragm (17) forming the rough light beam. The objective is composed of a ground spherical dispersing lens (18) and of an aspherical collecting
lens (19), the aspherical surface (23) of which is already completed during the pressing of the lens and does not require any further grinding
process. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Scheinwerfer für Abblendlicht oder Nebellicht von Kraftfahrzeugen hat einen Reflektor (10), dessen vertikaler und horizontaler Meridianschnitt
(11, 12) Schnittkurven höherer Ordnung sind, und eine das Rohlichtbündel formende Blende (17). Das Objektiv setzt sich zusammen aus einer
geschliffenen sphärischen Streulinse (18) und aus einer asphärischen Sammellinse (19), deren asphärische Fläche (23) bereits beim Pressen der
Linse fertig hergestellt ist und keinen Schleifvorgang mehr erfordert.
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